
Aspö IF  Styrelsemöte 090824 
  
  
Närvarande: Fredrik Lardén, Torbjörn Andersson, Liselotte Nejdstrand, Mia Rytterlund, 
Nisse Nordin, Kristina Lidh samt Johan Österås (adj) och Gunn-Britt Skogsmo (kanslist) 
  
§1 Mötets öppnande 
Öppnades mötet 
  
§2 Val av två justeringsmän/ -kvinnor 
Valdes Johan Ö samt Torbjörn Andersson 
  
§3 Föregående mötesprotokoll 
Meddelades av sekreteraren att detta inte återfunnits bland alla dokument. Återkommer i 
ärendet. 
  
§4 Läget i lagen 
A-laget: ingen representerad vid mötet men en rapport från ordf gav vid handen att laget 
sålt lotter på Karlsson´s i somras. Sportsligt sett är det så att vi ligger sist i div VI. 
Lag 97: K. Lidh tog upp att några pojkar är missnöjda med träningskvaliteten; det läggs 
för stor vikt vid tvåmålsspel på bekostnad av teknikövningar. Tränaren har förklarat att 
det finns för få bollar för detta. (Om bollar, se nedan). Gunn-Britt klagade över stökighet 
i omklädningsrummen. Ytterligare klagomål gällde pojkarnas hygien. Mötet var överens 
om att det är en självklarhet att pojkarna skall duscha efter varje pass, samt att någon 
måste ansvara för tillsynen i samband med ombyte. Uppdrogs åt Fredrik att tala med 
tränaren om träningarna, samt att ta upp ordningsfrågorna med föräldrarna. Vidare 
saknade K. Lidh en plan för verksamheten på sikt; hur gör vi med truppen inför 
elvamanna? Beslöts att hålla ett föräldra-/ spelarmöte direkt efter säsongens sista match. 
FAIF: laget ligger sist i sin serie. Man har varit på läger i Fogdö; mycket lyckat, man har 
cyklat till och övernattat i Ulvastugan; också lyckat. Truppen är dock liten så det är svårt 
med elvamanna. Hur göra nästa år? 
99/00: Igår vann man två matcher på sammandrag i Härad. Aspö arrangerar eget 
sammandrag 19/9 kl 10-16. Föräldrar finns redan engagerade för kiosk och grill mm. 
01/04: ingen rapport 
   
§5  Lottförsäljning Karlsson´s  
Fredrik har gjort ett förslag som bifogas. Uppdrogs åt Kristina Lidh att skriva ut förslaget. 
Påmindes om att varje lags respektive försäljning skall redovisas separat.                                                         
  
§6 Ekonomisk rapport, budget 
Resultatrapport redovisas vid nästkommande möte.  
  
§7 Cuper  
Mia berättade att hon betalat in för 98:ornas cup. Vidare berättade Liselotte att FAIF 
blivit inbjudna till T. Nordahls Cup i Örebro.  Mötet beslöt att bifalla önskan om att 



föreningen betalar anmälningsavgiften.  Liselotte berättade vidare att FAIF har arrangerat 
en egen cup i Länna, så pengar finns.  
  
§8 Ev frågor etc från kansliet 
a)     Dansbandskampen 
Gunn-Britt skall åter kolla med Svenska Hem om vi kan medverka med att 
 t ex stå i garderoben 
b) Gunn-Britt efterlyste (ifyllda) närvarokort 
c) Åter kom frågan om sponsorbrevet upp.  Mia berättade att Graflunds kunde stå för 
upptrycket av breven.  
  
§9 Övriga frågor 
a)     Beslöts att köpa bollar för presentkort på Intersport 
b)     Webbsidan: beslöts att alla sponsorer skall finnas på alla lags respektive hemsida, 
beslöts att uppdatera kontaktuppgifterna, beslöts att lägga ut protokollen på webben, 
beslöts att erbjuda Bingolottoprenumeration via hemsidan 
  
§10 Tid för nästa möte 
Beslöts att hållas på Bresshammar 21/9 kl 19.00 
  
  
Sekreterare           Ordförande       Justeras                  Justeras 
  
Fredrik Lardén    Nils Nordin       Johan Österås        Torbjörn Andersson 


